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Referat  

Teams-møte 22.04.2024 

 
Deltakere: 

Odd Gunnar Vikan, Karl Halvor Skårberg, Herman Tank-Nielsen, Atle Ulgenes, Jonas Aakre, 

Andre Botnen, Bernt Hagtor Augestad og Svein Erik Lund (sekretær). Jan Bekkestad deltok 

ikke – hadde ikke meldt forfall. Fra det gamle styret deltok Henning Ø. Poulsson, Erling 

Bjørkheim, Anders Eriksrud og  Asle Øydvin  

 

Saker: 
 

Sak 20/24: Presentasjon av nytt villreinutval og valg av nestleder. 

Det enkelte styremedlem presenterte seg. Det skulle velges nestleder fra FH og alle 

styremedlemmene fra FH ble forespurt om de kunne tenke seg rollen som nestleder. Atle 

Ulgenes var villig til å ta vervet, mens de øvrige tre ikke ønsket dette vervet nå. Ulgenes ble 

enstemmig valgt til nestleder for kommende 2-års periode. 

 

Sak 21/24: Kvoteanbefaling 2024 

Det ble en kort gjennomgang av grunnlaget for kvoteanbefalingen som ble sendt på høring, 

samt en oppsummering av innkomne høringsinnspill. Flertallet av høringsinnspill (etter areal) 

ønsket en kvotestørrelse på mellom 3.000 og 4.000 kort, samt kun jakt på voksen bukk. 

Avtroppende styre har anbefalt nytt styre å vedta en kvoteanbefaling på 3.500 dyr, og kun 

korttypen «voksen bukk 2,5 år og eldre».  

 

Det ble en runde der alle styremedlemmer uttalte seg til kvoten. 6 styremedlemmer støttet en 

kvoteanbefaling fra avtroppende styre. Skårberg kunne i tillegg ønsket seg en liten kvote på 

kalv for innsamling av vekter. Tank-Nielsen viste til sitt høringsinnspill om kvote på 2.500 dyr, 

fordelt på 1.000 stk. voksen bukk, 1.000 stk. SU og 500 kalv. Dette for innsamling av cwd-

prøver fra simler og vekter fra kalv/simle. 

 

Det ble en drøfting rundt tilgang til dyreposisjoner og fordeler / ulemper med denne tilgangen. 

Det anbefales tilgang med tre dager forsinkelse også i høst. Tilgang må begrenses for alle. Bruk 

av fredningssoner anbefales videreført. Jakttid anbefales fra og med 20. august til og med 22. 

september. 

 

Villreinutvalet vedtok å anbefale følgende: 

• Kvote på 3.500 dyr 

• Hele kvoten tildeles med korttypen «voksen bukk 2,5 år og eldre».  

• Anbefalt jakttid fra og med 20. august til og med 22. september. 

• Bruk av fredningssoner videreføres. 

• Dyreposisjoner gjøres tilgjengelig med 3 dager forsinkelse for alle. 

 

     



 

 

 

Sak 22/24: Eventuelt 

• Må prøve å lære av andre vilreinområder mht. tiltak for bedring av dyrenes kondisjon. 

• Bør arrangere kurs for valdansvarlige mht. roller, ansvar og bruk av hjorteviltregisteret. 

• Vår- og høstmøtene bør streames slik at flere kan følge med. Tank-Nielsen ser på løsninger. 

• Fjellstyrene i vest bør arrangere jegermøter iht. opplegg fra Øvre Numedal fjellstyre. 

• Det må få på plass ny avtale om gjennomføring av tellinger 2024. Sekr. retter en 

henvendelse til NINA / NVS. 

• Det må forsøkes å dokumentere på film de utfordringene villreinen har. 

 

 

Rødberg, 26.04.2024 

 

Svein Erik Lund 

 

 

 


